
Zápis 
ze zasedání ŠKOLSKÉ RADY při Základní škole Hrušovany nad Jevišovkou 

ze dne 29. 9. 2022  
 

 
 
Zahájeno:      17:30 hodin 
Přítomni:       Mgr. Petra Svachová, Mgr. Monika Hušková, Mgr. Hana Smutná, Jiří Strnad,  
                      Pavel Makrovský, Jitka Nehněvajsová, Ing. Eliška Volná, Blanka Klepáčková  
 
                          
Omluven:     Rostislav Svída                                                       
 
Předsedající: Mgr. Petra Svachová 
Hosté:           Mgr. Blanka Soukupová 
 
 
 
                                    1) Zahájení 
Program: 1) Zahájení, kontrola usnesení 
                2) Výroční zpráva o činnosti školy za rok 2021/2022   
                3) Různé                                                 
                4) Závěr                                     
                 
 
 
Kontrola usnesení: 
ze zasedání ŠR ze dne 25. 8. 2022 – celkem 1 usnesení. 
 
a) usnesení nepodléhající kontrole – 4/2022 
b) splněná usnesení -------- 
 
 
 
                                     2) Výroční zpráva o činnosti školy za rok 2021/2022 
 
Diskuze: 

- loňský školní rok ještě částečně ovlivnila karanténní opatření, ale již v menší míře, než 
v předchozím roce  

- když už bylo možné jezdit na akce mimo školu, byla většina termínů obsazena 
- členové ŠR hodnotili akce proběhlé v loňském roce jako povedené a jejich množství jako 

dostatečné 
- p. Strnad upozornil na vysoký počet žáků s podpůrnými opatřeními – stále jich přibývá 
- k předložené výroční zprávě neměli členové ŠR připomínky 

 
 
Návrh usnesení: 
ŠR schvaluje výroční zprávu o činnosti školy za rok 2021/2022. 
Pro   8                                   Proti         0                                 Zdržel se  0  (Usnesení schváleno) 
 
 



 
                                3) Různé        
 

- p. ředitelka informovala členy ŠR o počtu ukrajinských žáků ve škole 
- dále bylo diskutováno o probíhající stavbě dílen a šaten – bude žádáno o dotaci na vybavení 

dílen 
- proběhla diskuze na téma nově zavedených elektronických žákovských knížek – někteří 

rodiče si to pochvalují, někteří by se raději vrátili k papírové formě – pravděpodobně 
proběhne na konci roku dotazníkové šetření a podle jeho výsledku škola zváží následnou 
formu ŽK (možnost i rozdílné formy pro jednotlivé stupně) 

- p. ředitelka sdělila členům, že soutěžíme nového dodavatele energií – varianta s uzavřením 
školy a přechod na distanční výuku kvůli cenám energií je pro školu nepřijatelná 

- na webu školy je vystavena nabídka kroužků pro letošní školní rok – proběhla diskuze o 
ceně školních kroužků, 100 Kč na pololetí přišlo všem členům jako velmi nízká cena, 
pravděpodobně bude navrženo její zvýšení 

- diskutovalo se i o LVK – město i SRPŠ přispěje stejně jako v minulých letech 
 
 
 
 
                                 4) Závěr                                     
 
    
Zasedání ŠR bylo ukončeno v 18:05 hodin.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
……………………......................                                     ……………………………… 
        Mgr. Petra Svachová                                                          Mgr. Hana Smutná 
                předseda                                                                                 zapsala 
 
 
 
 
 
 
 
 



Výpis usnesení ze zasedání ŠKOLSKÉ RADY při Základní škole Hrušovany 
nad Jevišovkou ze dne 29. 9. 2022 
____________________________________________________________________ 
 
5/2022      ŠR schvaluje výroční zprávu o činnosti školy za rok 2021/2022. 


